
Protokół Nr 232
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 22 lipca 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów Nr 228 oraz Nr 229 posiedzeń Zarządu Powiatu.
3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego
Zakładu Hutniczego w Maleńcu za 2021 rok,

b) zamiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku
dochodów wydzielonego dla środków Funduszu Pomocy na 2022rok,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
4. Przyjęcie bilansu skonsolidowanego jst za 2021 rok.
5. Wydanie opinii dla Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu

dotyczących wniosków i petycji Rady Miejskiej w Końskich.

6. Rozpatrzenie wniosków:
a) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich

o zabezpieczenie dodatkowych środków w kwocie 50000 zł

z przeznaczeniem na zakup energii elektrycznej,
b) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie o zabezpieczenie

środków w kwocie 24756 zł na podwyżki wynagrodzeń dla
pracowników administracyjnych,

c) Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich o zwiększenie planu
finansowego PUP o kwotę 60 000 zł z przeznaczemem na
zatrudnienie oraz regulacje wynagrodzeń.

7. Sprawy różne.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

Na wniosek Skarbnika Powiatu - Pani Edyty Drążkiewicz pkt 4.
przeniesiono na II cześć posiedzenia Zarządu, która została zwołana na godz. 1250.

Ponadto rozszerzono porządek obrad w pkt 3 o podjęcie uchwały Zarządu

w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie przez I Liceum Ogólnokształcące im.
Komisji Edukacji Narodowej, 26-200 Końskie ul. Kpt Stoińskiego 4
pomieszczenia składającego się z sali konsumpcyjnej i barku z przynależnymi

pomieszczeniami pomocniczymi na cele prowadzenia szkolnej kawiarenki.

Zarząd przyjął porządek obrad po uwzględnieniu proponowanych zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 228 oraz Nr 229 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

Ad. 3
a) Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie zatwierdzenia
rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu za 2021 rok. Omówił poszczególne pozycje przychodów
i kosztów. Oznajmił, że na realizację zadań bieżących ZZH otrzymało od
Starostwa dotację podmiotową w wysokości 402090 zł, przychody ze
sprzedaży biletów wyniosły 32 941 zł, przychody z wynajmu pomieszczeń

10 482 zł . Rok zamknął się zyskiem w wysokości 29 670,85 zł.

Poinformował, że na dzień dzisiejszy sprawą najważniejszą są kwestie
własnościowe. Dodał, że pracownicy Zakładu tworzą i utrzymują

infrastrukturę, podmioty zewnętrzne z niej korzystają.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, jak Pan
Dyrektor widzi współpracę z Wydziałem Promocji i Kultury Starostwa.

Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej
Chłopek odpowiedział, że w ZZH brakuje pracownika, który zająłby się
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pozyskiwaniem środków ze źródeł zewnętrznych na realizację różnego rodzaju
projektów i zadań. Nadmienił, że w tym obszarze widzi współpracę z Wydz. PK.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że dyrektor
przyczynił się do rozwoju Zakładu. ZZH w Maleńcu działa aktywnie. Należałoby
się zastanowić nad kierunkami dalszego rozwoju i rozważyć delegowanie
pracownika merytorycznego Wydz. PK, do pomocy w zakresie pozyskiwania
środków na cele promocyjne.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że w Wydz. Promocji
me ma pracownika doświadczonego w pozyskiwaniu środków ze źródeł

zewnętrznych. Zaproponował, aby w ramach kwoty,jaką Starostwo dysponuje na
utrzymanie Wydz. PK przeprowadzić konkurs i znaleźć osobę, która będzie

pozyskiwać oraz pilotować ogłoszenia o naborach wniosków dla Starostwa,
jednostek organizacyjnych powiatu oraz Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu.

Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej
Chłopek stwierdził, że taki pracownik zatrudniony w ZZH mógłby nie tylko
składać wnioski i pozyskiwać środki, ale także zajmować się obsługą muzeum.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz nadmieniła, że wybrany
pracownik powinien spinać wnioski Starostwa, Zabytkowego Zakładu

Hutniczego oraz jednostek organizacyjnych powiatu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zaproponował, aby Pan
Dyrektor dobrał zespół osób, z którymi widzi współpracę i zadeklarował terminy
oraz zakres współdziałania.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że w Starostwie
funkcjonuje taki zespół i nie spełnia swojej roli. Dał pod rozwagę wyznaczenie
konkretnego pracownika merytorycznego odpowiedzialnego za realizację
projektów, którego można byłoby rozliczyć z prowadzonych działań.

Zarząd upoważnił Dyrektora Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu do przedłożenia propozycji w zakresie współpracy z pracownikami
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Wydz. PK Starostwa. Zarząd wyznaczył termin przedłożenia propozycji - do
końca września b.r.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 97/2022 w sprawie zatwierdzenia
rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu za 2021 rok.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały
Zarządu w sprawie zamiany uchwały w sprawie ustalenia planu
finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków Funduszu
Pomocy na 2022 rok. Proponowane zmiany dotyczą środków przekazanych
na utrzymanie uchodźców z Ukrainy przebywających na terenie powiatu
koneckiego oraz wynagrodzenia i pochodne dla pracowników PCPR
pomagającychuchodźcom.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 98/2022 w przedmiotowej sprawie.

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały
Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
Szczegółowo omówiła proponowane zmiany w planie dochodów
i wydatków budżetu. Zwróciła uwagę, że brakuje środków na zakupy
usług. Podkreśliła, że usługi znacznie zdrożały, w tym także wsparcie
informatyczne.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 99/2022 w przedmiotowej sprawie.

d) Inspektor w Wydz. Inwestycji , Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Mariańczyk przedstawiłaprojekt uchwały Zarządu w sprawie
wyrażenia zgody na wynajęcie przez I Liceum Ogólnokształcące im.
Komisji Edukacji Narodowej, 26-200 Końskie ul. Kpt Stoińskiego

4 pomieszczenia składającego się z sali konsumpcyjnej i barku
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z przynależnymi pomieszczeniami pomocniczymi na cele prowadzenia

szkolnej kawiarenki. Poinformowała, że projekt uchwały został

przygotowany na wniosek Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o stawkę czynszu.

Inspektor w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

Pani Barbara Mariańczyk odpowiedziała,że powierzchnie szkolne są w trwałym

zarządzie i w związku z tym szkoła sama określa stawki najmu.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 100/2022 w przedmiotowej

sprawie.

Ad. 5

Z-ca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Wiesław

Malicki oraz Inspektor w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia

Powiatu - Pani Barbara Mariańczyk przedstawili kolejno opinie dotyczące

wniosków i petycji Rady Miejskiej w Końskich.

Zarząd zaakceptował i postanowił przekazać Komisji Skarg Wniosków

i Petycji Rady Powiatu opinie do poszczególnych wniosków i petycji w treści:

1. wniosek o zmianę organizacji ruchy przy ul. Wojska Polskiego, Mostowej,

Lipowej, Armii Krajowej na ruch okrężny

Skrzyżowanieul. Wojska Polskiego, Lipowej, Armii Krajowej o Mostowej

w Końskich jest skrzyżowaniem skanalizowanym z wyspą centralną. Obecne

oznakowanie pionowe i poziome jest kompletne i prawidłowe. Przy istniejącej

przepustowości obecne natężenie ruchu nie powoduje strat czasu na wlotach na

skrzyżowanie. Zdarzenia drogowe występujące na skrzyżowaniu spowodowane

są nieustąpieniem pierwszeństwa przejazdu, co jest wynikiem niestosowania się

kierujących pojazdami do przepisów ruchu drogowego i znaków drogowych.
W chwili obecnej zastosowano dodatkowe oznakowanie w postaci tablic

ostrzegających o konieczności ustąpienia pierwszeństwa przejazdu. Od czasu

zastosowania tablic nie odnotowano zdarzeń drogowych w obrębie skrzyżowania.

W przypadku, gdy obecne oznakowanie nie przyniesie oczekiwanego efektu

możliwe będzie zastosowanie innych elementów powodujących spowolnienie
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ruchu na wlotach podporządkowanych. Wobec powyższego obecnie zmiana
charakteru skrzyżowania jest nieuzasadniona.

2. Wniosek o zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. Młyńskiej,

Górnej i drogi wojewódzkiej 749 w Końskich na ruch okrężny.

Skrzyżowanie drogi wojewódzkiej 749 (ul. Fabryczna) z ulicami: Górną
i Młyńską w Końskich jako skrzyżowanie zwykłe z pierwszeństwem przejazdu,
przy obecnym natężeniu ruchu i zapewnionej widoczności na wlotach
podporządkowanych nie wymaga przebudowy. Na w/w skrzyżowaniu obecnie
nie występują zdarzenia drogowe spowodowane niewłaściwą infrastrukturą

drogową. W przypadku wzrostu natężenia ruchu na wlotach podporządkowanych

można rozważyć przebudowę tego skrzyżowania.

3. Wniosek o współfinansowanie budowy świetlic wiejskich.
Zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j.

Dz.U.2022.559) budowa i przebudowa świetlic wiejskich jest zadaniem własnym

gminy. Powiat, zgodnie z ustawą z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie

powiatowym (t.j. Dz. U. 2022.1526) w pierwszej kolejności powinien realizować

zadania własne powiatu.
4. Petycja w sprawie budowy internatu przy SOSW w Baryczy.

W 2019 roku zostało ogłoszone postępowanie przetargowe na
przedmiotowe zadanie. Cena najkorzystniejszej oferty przewyższała kwotę jaka
Powiat Konecki zabezpieczył na jego sfinansowanie. W związku z powyższym

postępowanie na realizację w/w zadania zostało unieważnione.

Zamawiający działając na podstawie art. 93 ust. 1 pkt. 4 ustawy z dnia
29 stycznia 2004 roku Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz. U. 2019.1843),
unieważnia postępowanie, jeżeli cena najkorzystniejszej oferty lub oferta
z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na
sfinansowanie zamówienia, chyba że zamawiający może zwiększyć tę kwotę do
ceny najkorzystniejszej oferty. Kwota jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć

na sfinansowanie zamówienia wynosiła 6 947 816,00 zł brutto, w tym na rok 2019
- 4825 816,00 zł, na rok 2020 - 2 122000,00 zł.

Ad. 6
a) Po zapoznaniu się z wnioskiem ZSP nr 1 w Końskich o zwiększenie planu

wydatków bieżących szkoły z przeznaczeniem na zakup energii
elektrycznej Zarząd postanowił zabezpieczyć na ten cel kwotę 30 000 zł.
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b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła wniosek Zespołu

Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie o zabezpieczenie środków

w kwocie 24756 zł na podwyżki wynagrodzeń dla pracowników
administracyjnych. Poinformowała, że wydatki bieżące przekraczają

dochody bieżące o ok. 3 mln zł. Oznacza to, że deficyt budżetowy jest
pokrywany z oszczędności z lat ubiegłych. Utrzymanie tego stanu
w okresie długoterminowym zagraża utracie płynności finansowej oraz
brakiem możliwości realizacji zadań inwestycyjnych. Zaapelowała

o szukanie oszczędności.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że sytuacja finansowa
powiatu jest Zarządowi znana. Zaproponował, aby oszczędności wydatków
bieżących szukać w zatrudnieniu.

Omówiono kwestie związane z możliwościami wygenerowama
oszczędności wydatków bieżących w zakresie funkcjonowania wydziałów

Starostwa i jednostek organizacyjnych powiatu, głównie szkół.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zaproponował,

aby wrócić do porządku obrad i do wniosku ZSP w Stąporkowie. Zawnioskował

o przyznanie kwoty 30000 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że jeżeli środki

zostaną przyznane z rezerwy oświatowej może zabraknąć na odprawy dla
nauczycieli. Zawnioskowała o analizę arkuszy organizacji szkół i placówek
oświatowych. Stwierdziła, że szkoły powinny się bilansować, a subwencja nie
wystarcza na wynagrodzenia nauczycieli.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że pracownicy
administracyjni i obsługi zarabiają niewiele w porównaniu do nauczycieli.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że środki na ten
cel powinny znaleźć się w arkuszach organizacyjnych.

Wniosek poddano pod głosowanie w zakresie odłożenia do rozpatrzenia.
Przy trzech głosach "za" i jednym "wstrzymującym" Zarząd odłożył podjęcie

decyzji w sprawie zwiększenia planu finansowego ZSP w Stąporkowie o kwotę
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24756 zł z przeznaczeniem na wzrost wynagrodzeń pracowników

administracyjnych i obsługi na koniec września b.r. , po uzyskaniu pełnych

informacji w zakresie dysponowania środkami finansowymi na realizację zadań

oświatowych. Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron

wstrzymał się od głosu.

c) Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Powiatowego Urzędu Pracy

o zwiększenie planu wydatków PUP z przeznaczeniem na zatrudnienie
oraz regulacje wynagrodzeń. Zarząd postanowił zabezpieczyć na ten cel
wnioskowaną kwotę 60 000 zł.

Ad. 7
W sprawach różnych:

./ Zarząd postanowiłprzekazaćDyrektorowi ZOZ w Końskich, właściwemu

do rozpatrzenia sprawy pismo personelu dotyczące przywrócenia
funkcjonowania stołówki szpitalnej, z uwzględnieniem poinformowania

Zarządu o sposobie załatwienia sprawy.

./ Zarząd zapoznał się z apelem Gminy Sędziszów o udzielenie wsparcia
finansowego na odbudowę basenu po pożarze. Biorąc pod uwagę trudną

sytuację finansową powiatu Zarząd uznał, że nie może udzielić wsparcia

Gminie Sędziszów•

./ Zarząd zapoznał się z wynikiem rozmów prowadzonych przez Dyrektora
SOSW w Baryczy - Pana Jana Słuszniaka z włodarzami gmin z powiatu
koneckiego w temacie zapewnienia niepełnosprawnym uczniom Ośrodka

transportu własnego. Dyrektor poinformował, że nie miał możliwości

rozmowy z Panią Burmistrz Stąporkowa. W kwestii ustaleń z Z-cą

Burmistrza MiG Końskie Zarząd upoważnił Sekretarza Powiatu do
rozmowy w tym temacie, po zakończeniu posiedzenia Zarządu Powiatu .

./ Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała, że

komputerowy system finansowy BESTIA nie spełnia wymogów i musi
zostać zmieniony. Stwierdziła, że odbyły się dwie prezentacje systemów
księgowych. Jeden, za kwotę ok. 40 000 zł + usługa wdrożeniowa ok.

20 000 zł nie spełnia oczekiwań. Drugi, funkcjonujący w Powiecie
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Włoszczowskim kosztuje ok. 60 000 zł + usługa wdrożeniowa ok.

35 000 zł. Zaznaczyła, że programy komputerowe i usługi wdrożeniowe

znacznie zdrożały. Ponadto me ma możliwości zakupienia

oprogramowania księgowego z projektu Polska Cyfrowa. Dodała, że do

nowego oprogramowania konieczne będzie zakupienie dodatkowego
serwera.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski poinformował, że osobą

odpowiedzialną za projekt Polska Cyfrowa jest Naczelnik Wydz. Organizacji
i Informatyzacji Powiatu - Pan Radosław lachowski i to Naczelnik powinien

udzielić informacji w sprawach dotyczących planowanej realizacji projektu.

./ Na wniosek Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesław Skowrona
Zarząd postanowił powołać Komisję do dokonania oceny rozwiązań

komunikacyjnych w Powiecie Koneckim. Komisja składałaby się z dwóch

pracowników Zarządu Dróg Powiatowych, dwóch pracowników Wydz.
Komunikacji i Transportu Starostwa, jednego pracownika Wydz.

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, funkcjonariusza Policji oraz
Radnego Rady Powiatu - Pana Wojciecha Owczarka.

O godz. 1010Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zamknął I część
posiedzenia.

O godz. 1250 wznowiono obrady.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w II części

posiedzenia zdalnie.

Ad. 4
Skarbnik Powiatu Pani Edyta Drążkiewicz omówiła bilans

skonsolidowany Powiatu Koneckiego za 2021 rok. Poinformowała, że

konsolidacja jest połączeniem bilansu budżetu powiatu t.j. jego jednostek
organizacyjnych, Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich, Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu oraz stowarzyszenia "Ziemia Odrowążów" , po
uwzględnieniu wyłączeń. Omówiła poszczególne pozycje aktywów i pasywów
bilansu oraz kwoty wyłączeń.
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Uwag do przedłożonego materiału nie było.

Zarząd jednogłośnie zatwierdził skonsolidowany bilans Powiatu
Koneckiego za 2021 rok.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1315 zamlmął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

.....................~ ,

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

..............lf.. .

............Q) ( .
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..... .... V"~,..... .
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